
Styrelsemöte nr 5 med Arilds Byalag måndagen den 26 september 2022 

Plats: Lisa 

Närvarande: 

- Lisa Båtelsson 

- Clas Hellstrand 

- Helena Heuman 

- Johan Lönnquist 

- Marko T Wramén  

 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes efter tillägg av punkter under Övrigt. 

3. Godkännande av protokoll från föregående styrelsemöte 

Noterades fel datum. Protokollet godkändes i övrigt. Helena ser till att 
Mats får rätt version. 

4. Rapport ekonomi 

Materialet per 30 augusti är lämnat till bokföringsbyrån. Vi har ännu inte 
fått kommunens bidrag för bassängen. Lisa stöter på.  

5. Verksamheten 

5.1 Viktors kiosk 

 Claes Lundgren har bett om en offert för renovering av 
kiosken men inte fått någon. Lisa talar med Patrik 
Bernhardsson. 

5.2 Välkomstskylt till Arild 

Marko har tagit fram förslag till text med inbjudan till tävling  
om hur en skylt ska se ut. Förslaget godkändes. Marko fick i 
uppdrag att se till att texten läggs ut på Facebook och 
Arild.se. Planen är att skylten i första hand ska placeras vid 
första 30-skylten på Storas vägen. 

Lisa åtog sig att kontakta byalaget i Brunnby för att veta 
om tillstånd krävs för uppsättande av välkomstskylt. 

 

 



5.3 Kunskap och soppa i oktober och januari 

 Arilds vingård är bokad för Kunskap och soppa den 27 
oktober. Inbjudan läggs ut på Facebook och Arild.se. Lisa 
återkommer med pris. Marko ansvarar för projektorn. 

 Nästa år kommer en utställning att hållas i Nivå i Danmark 
om konstnärskolonierna i Arild och Hornbäck i slutet av 
1800-talet. Två systrar Middelboe vill gärna hålla ett 
föredrag här i Arild i januari om den kommande 
utställningen. Deras anfader Bernhard Middelboe hörde till 
gruppen. Beslöts att undersöka om ett föredrag kan hållas 
på Kullabergs Vingård i anslutning till trettonhelgen. Clas 
ansvarar. 

5.4 Uppsättning av gran och ljusslinga 

 Kommunens gran ska vara på plats på Stelebacken till första 
advent, då byalaget bjuder på glögg och pepparkakor. Eva 
ansvarar och Helena hjälper till med detta. Granen sätts upp 
den 22 november efter avslutad tisdagsvandring.  

 Slingan vid Porras backe sätts upp den 15 november efter 
avslutad tisdagsvandring. Tid stäms dock först av med 
Göran Elsmén och Ola.  

5.5 Andra/tredje advent  

 Sedvanligt adventskaffe hos mor Cilla och release av 
festskriften om byalaget 50 år.  

Datum beror på när lokalen är ledig och på när barn från 
Brunnbyskolan kan komma och sjunga. Inköp av kaffe mm 
görs i samband med inköp till mingel vid Stelebacken. 

 5.6 Datum för styrelsemöten 

Nästa styrelsemöte blir den 7 december 19:00 hos Lisa om 
vi inte kan vara i Brf Arildshusens gemensamhetslokal. 

Därefter styrelsemöten 15 februari och 22 mars samt 
årsmöte 15 april. Styrelsemiddag planeras till 13, 20 eller 
27 januari. Johan kollar med Trädgården på Skäret, Strand 
och Salthallarna. 

 5.7 Utvärdering av Arildsdagen 

  Bordläggs 

6. Information mm 

6.1 Gemensamt elavtal med Kullabygden 



Elbolagen är ointresserade. Näslund arbetar med frågan och 
återkommer i oktober med mer information. Saken 
bordläggs. 

Förslag finns om gemensam vedupphandling till nästa vinter.  

 6.2 Rapport redaktionsgruppen 

Många artiklar är färdiga. Lisa kollar läget med Mats. Marko 
kan rycka in vid behov. 

6.3 Rapport IT-gruppen 

 Punkten stängs eftersom allt fungerar bra nu. 

7. Utestående punkter 

7.1 Räddningsstationen – tid, städning och användning 

Bordläggs. 

7.2 Arkivering av våra och Folkvis handlingar 

Johan kollar läget med Anna Folkvi. 

7.3 Företagspaket 

  Projektet läggs ned och punkten stängs. 

 7.4 Fototävling 

Marko ordnar en blänkare om fototävlingen till kalender 
2024. 

7.5 Försäkring av kioskerna 

Bordläggs. Lisa påminner Christoffer. 

7.6 Möteslokal 

Brf Arildshusen är positiva till uthyrning av deras lokal utom 
under sommaren, då man önskar hyra ut till turister. Marko 
väntat på en prisuppgift. 

 7.7 Digitalisering av Erland Holmströms affisch 

Eva har sett till att affischen digitaliserats. Frågan är bl la 
vilket papper som ska användas och hur många affischer vi 
ska trycka upp.  

 7.8 Upprustning av Röda hallar 

Eva har kontaktat kommunen och Krapperup i frågan.  

 7.9 Utegym 

  Eva har kontaktat kommunen och fått svaret möjligen 2023 
eller 2024. 



 7.10 Trafikfrågan 

  Inget har hänt. Moderaterna har lovat arbeta för en bättre 
trafiklösning. 

 7.11 Fredagsöl 

Rusthållargården har problem med personal och kan därför 
inte ge oss detta. Lisa kollar om Vingården har intresse. 

 7.12 Bidrag från allmänheten  

  Marko ordnar en skylt så snart han fått en QR-kod. 

8. Övrigt 

 Ett förberedande byaråd äger rum den 12 oktober. Clas och Helena går 

9. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 7 december kl 19:00. 


